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Zapytanie 

Szanowna Pani Prezydent,
W okresie kampanii wyborczej, kiedy ubiegała się pani o urząd prezydenta miasta Gliwice, złożyła
Pani kilkadziesiąt obietnic – jako radni utrzymujący stałą więź z mieszkańcami często jesteśmy
przez nich pytani o pani wiarygodność i realizację pani programu wyborczego. Jedną z złożonych
przez  panią  obietnic  jest:  „Oddamy  1000  mieszkań  na  wynajem,  czyli  2x  więcej  niż
dotychczasowa władza. Usprawnimy procedury i przeprowadzimy audyt zasobów komunalnych.
Otworzymy  miasto  na  sprzedaż  nowych  terenów  pod  budowę  domów  jednorodzinnych  dla
inwestorów indywidualnych przy zapewnieniu zrównoważonego rozwoju.”

W związku ze złożoną obietnicą zwracamy się z prośbą o informację:

1. Na jakim etapie jest realizacja tej obietnicy?
2. Budowę ilu mieszkań zainicjowała Pani Prezydent? Na jakim etapie jest ich budowa?
3.  Ile  działek  zostało  zbytych  dla  inwestorów  indywidualnych  pod  budowę  domów
jednorodzinnych?  Proszę  dodatkowo  o  informację  ile  takich  nieruchomości  zostało  zbytych  w
okresach od 7.05 2023 do 07.05 2024r oraz  7.05 2022 do 07.05 2023r,  7.05 2024 do 31.04 2025r?
4. Czy na budowę 1000 mieszkań pozyskano już środki zewnętrzne? - jeżeli tak – w jakiej kwocie,
ile procent wartości inwestycji stanowią?

Prosimy o precyzyjne i wyczerpujące udzielenie odpowiedzi na nasze pytania z uwzględnieniem
okresu Pani urzędowania. 

z poważaniem,
Olaf Pest

Bartłomiej Kowalski


